

Title (en)

Packaging, especially for foodstuffs, and blank for producing such a packaging

Title (de)

Verpackung, insbesondere für Nahrungsmittel, sowie Zuschnitt zum Herstellen einer solchen Verpackung

Title (fr)

Emballage, notamment pour produits alimentaires, et plan de découpe destiné à former un tel emballage

Publication

**EP 1125848 A1 20010822 (FR)**

Application

**EP 00403568 A 20001218**

Priority

FR 9916070 A 19991220

Abstract (en)

[origin: US2001004086A1] Packaging suitable for food products has at least one wall which is formed in a semi-rigid material such as cardboard and has at least one edge defining an opening for inserting articles, in particular foods, and at least one first flap articulated to that edge along a folding line. The packaging can be conformed into a service configuration in which the flap uncovers the opening and a first storage configuration in which the flap closes the opening. The wall includes reversible deformation arrangements for conforming the packaging into a second storage configuration in which the first flap clamps the wall in a substantially sealed manner along the folding line and in the area of the edge.

Abstract (fr)

Cet emballage (E) comprend au moins une paroi (1) formée dans un matériau semi-rigide tel que le carton, ladite paroi comportant au moins un bord (11, 13, 15, 17) définissant une ouverture (21) d'introduction d'articles notamment alimentaires ainsi qu'au moins un premier rabat (23, 25, 27, 29) articulé sur ledit bord (11, 13, 15, 17) suivant une ligne de pliage. Cet emballage (E) est conforme en une position de service où ledit rabat (23, 25, 27, 29) dégage cette ouverture (21) et une première configuration de stockage où ledit rabat (23, 25, 27, 29) clôture cette ouverture (21). Cet emballage est remarquable en ce que ladite paroi (1) comprend des moyens de déformation réversible (31, 33) pour conformer ledit emballage (E) en une deuxième configuration de stockage dans laquelle ledit premier rabat pince suivant ladite ligne de pliage ladite paroi (1) de manière sensiblement étanche dans la zone dudit bord. <IMAGE>

IPC 1-7

**B65D 5/10**

IPC 8 full level

**B65D 5/10** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B65D 5/10** (2013.01 - EP US); **Y10S 229/902** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] US 4238068 A 19801209 - ELLERBE ROGER A [US], et al
- [A] US 3403839 A 19681001 - FARQUHAR MELVILLE T
- [A] FR 1189297 A 19591001
- [A] US 1743681 A 19300114 - NATHAN NEUMAN

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)

**US 2001004086 A1 20010621; US 6478216 B2 20021112**; AT E295805 T1 20050615; CA 2328739 A1 20010620; DE 60020209 D1 20050623; DE 60020209 T2 20060427; DK 1125848 T3 20050912; EP 1125848 A1 20010822; EP 1125848 B1 20050518; ES 2242590 T3 20051116; FR 2802511 A1 20010622; FR 2802511 B1 20020301; PT 1125848 E 20050930

DOCDB simple family (application)

**US 73912300 A 20001219**; AT 00403568 T 20001218; CA 2328739 A 20001219; DE 60020209 T 20001218; DK 00403568 T 20001218; EP 00403568 A 20001218; ES 00403568 T 20001218; FR 9916070 A 19991220; PT 00403568 T 20001218